
Fråga från Gustaf Axelsson (M) till Hanna Svensson (S)

Bakgrund:

Inom de närmsta veckorna kommer fler körfält och ytterligare sträckor på Ekerövägen att 
färdigställas och öppnas för trafik. Detta är glädjande och bra nyheter för alla Ekeröbor.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till kommunstyrelsens ordförande: 

Kommer de nya vägsträckorna redan från start vara uppdelade och märkta för bussfil?  


